
 

Besluitenlijst Commissievergadering Sociaal 

Datum 18-06-2018 

Tijd 19:30 - 21:30 

Locatie Raadzaal 

Voorzitter mevrouw N.J.A.G. Alofs 

Leden commissie sociaal SV:       

RO:       

CDA:     

D66:  

VVD: 

PAL:  

LS:        

P. Houben, J. Engelen, A. van Vlodrop 

M. Bultman, G. Laemers   

A. van den Beuken en D. Jimmink 

M. Hoogers 

M. Ouwerkerk  

P. Beerens 

R. Verheul 

Afwezigheid / vervanging De heer P. Houben en Mw A. van Vlodrop (SV) zijn 

verhinderd, er is geen vervanging aanwezig. 

Mw A. van den Beuken (CDA) wordt vervangen door 

de heer R. Flinsenberg. 

Aanwezige 

portefeuillehouders 

M. Janssen, S. Backus en R. Martens  

 

Overige aanwezige 

raadsleden/commissieled

en 

T. Wagemans (RO), I. Schors, A. Kierkels en D. 

Voermans (D66), A. Thomassen (VVD)  

Ambtelijke 

ondersteuning 

P. Joppen, H. Rademakers en Y. Houtakkers 

Deelname derden Naoberzorg: K. van der Plas, C. Hermans en A. Klein 

’t Maasveld: P. Geraedts 

Insprekers Geen 

Publieke tribune 20 personen 

Commissiegrifffier J. Lommen 
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Opening 

De voorzitter opent de vergadering om 19:30 uur, heet iedereen van harte 

welkom en maakt melding van de afwezigheid en de vervanging zoals 

hierboven aangegeven. 
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Vaststellen agenda 

De agenda wordt conform het voorliggende concept vastgesteld. 

3 

 

Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering 

Het verslag van de vergadering van de commissie van 14 mei 2018 wordt 

conform voorliggend concept vastgesteld. 
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Spreekrecht niet-commissieleden 

Van het spreekrecht wordt geen gebruik gemaakt. 

5.a Presentatie Naoberzorg 
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 Enkele mensen van Naoberzorg Roggel geven een presentatie over het project 

"Kom op de soep én in beweging" dat men nu wil uitrollen over meerdere 

kernen. De presentatie zit bij de stukken van de vergadering. De commissie 

spreekt de waardering uit voor het project, en vraagt daarbij ook aandacht om 

de kernen in  Leudal-West te betrekken, of te communiceren over de redenen 

waarom in dat gebied nog geen project is opgestart. De commissie wenst de 

mensen van Naoberzorg veel succes 

5.b 

 

Presentatie 't Maasveld (voorheen Park Leudal Oost) 

De heer Patrick Geraedts, de nieuwe voorzitter van 't Maasveld, (voorheen Park 

Leudal Oost) doet verslag van de activiteiten van het laatste half jaar, en geeft 

een doorkijk naar het vernieuwde concept. Er zal binnenkort (vóór september) 

duidelijkheid moeten komen of de gemeente ook zal bijdragen aan de 

wielerbaan. Dan zal ook de provincie een bijdrage leveren. 

De presentatie is bijgevoegd bij de stukken van de vergadering. 

6.a 

 

Raadsvoorstel tot vaststellen bestuursopdracht herijken 

accommodatiebeleid 

De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om het raadsvoorstel in 

de raadsvergadering van 3 juli 2018 te bespreken. 

Vanuit de commissie komen vragen ten aanzien van een visie. Die wordt thans 

gemist. De wethouder zegt dat er thans een procesvoorstel ligt, om binnen het 

in de bestuursopdracht opgenomen tijdspad de nodige stappen te zetten. 

Indien er quick wins te behalen zijn, dan zal hieraan aan worden meegewerkt, 

mits dit niet strijdig is met mogelijke toekomstige ontwikkelingen. 

6.b 

 

Raadsvoorstel Exploitatie BMV "de Nassaurie" 

De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om het raadsvoorstel in 

de raadsvergadering van 3 juli 2018 te bespreken. 

Dit voorstel ligt thans voor, omdat in afwijking van het bestaande beleid een 

uitspraak van de raad wordt verwacht. Als de extra bijdrage in de exploitatie 

nu niet gegeven wordt, dan zal het gemeenschapshuis in Grathem failliet gaan. 

Op dit moment is er een werkgroep vanuit Grathem bezig om te werken aan 

oplossingen die moeten leiden tot een sluitende exploitatie, en een hogere 

bezettingsgraad. Het toegezegde gespreksverslag is inmiddels aan de leden 

van de commissie en de gemeenteraad toegestuurd. 

7 Vanuit de raad ingekomen stukken 

7.a 

 

E-mail meer muziek in de klas 

De VVD fractie vraagt aandacht voor meer muziek in de klas vanaf de 

basisschool. Dit kan de  leerlingen stimuleren om later bij hermonie of fanfare 

aan te sluiten. De portefeuillehouder de heer Backus zegt, dat er jaarlijks € 

180.000,00 naar muziekonderwijs gaat. 

Daarnaast zal het muziekonderwijs ook onderdeel zijn van de  uit te brengen 

nota kunst- en cultuurbeleid. Input vanuit de politiek voor dit onderwerp is van 

harte welkom.  

7.b 

 

E-mails inwoner over behandeling Wmo-verzoek en behandeling 

ingediende klacht 

De casus is aanleiding voor de CDA fractie om aandacht te vragen voor de 

afhandeling van aanvragen in het kader van de Wmo. De heer Flinsenberg zal 

hierover nog schriftelijke vragen aan de portefeuillehouder stellen. Hij 

verzoekt de wethouder om voor wat betreft deze casus zo spoedig mogelijk 

contact op te nemen met de aanvraagster. De heer Janssen zegt dat hij dit al in 

zijn planning heeft opgenomen. Daarnaast zullen ambtenaren in een komende 

commissievergadering een toelichting geven over de procedures en 

werkwijzen die gelden bij Wmo-aanvragen. 
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Aan de commissie gerichte stukken 

Er zijn geen ingekomen stukken voor deze vergadering. 

9 

 

Projectenlijst en langetermijnkalender 

Besluit 
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Er zijn geen opmerkingen ten aanzien van de kalender. 

10 

 

Openstaande actiepunten 

Er zijn geen openstaande actiepunten 

11 

 

Mededelingen en Rondvraag 

Besluit 

De heer Verheul vraagt naar de stand van zaken met betrekking tot enkele 

beleidsnotities. Het betreft de visie op het sociale Domein 2018-2019, en het 

beleidsplan preventie. portefeuillehouder Janssen zegt hierover schriftelijk te 

zullen antwoorden. 

12 

 

Sluiting 

De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering 

om 21:15 uur. 

De volgende vergadering is gepland op  10 september 2018. 

 


